

Title (en)
Mattress with mattress cover

Title (de)
Matratze mit einem Matratzenbezug

Title (fr)
Matelas avec doublure

Publication
EP 2186446 A1 20100519 (DE)

Application
EP 09014288 A 20091116

Priority
DE 102008058113 A 20081117

Abstract (en)
The mattress has a mattress core and a mattress cover (1). The mattress cover consists of an upper side (2), a lower side (3), longitudinal sides (4) and transverse sides (5, 6). The upper side and one of the transverse sides are formed by a single-piece material plate (7). A closure (9) e.g. slide fastener and hook and loop fastener, runs in a region of the longitudinal sides at an edge of the upper side and runs within a region of the transverse sides at an edge of the lower side, where the transverse sides are integrally connected with the upper side.

Abstract (de)
Bei einer Matratze mit einem Matratzenkern und einem Matratzenbezug (1), der aus einer Oberseite (2), einer Unterseite (3), zwei Längsseiten (4), einer ersten Querseite (5) und einer zweiten Querseite (6) besteht und einen wenigstens teilweise umlaufenden Verschluss (9) aufweist, der zum Einsetzen oder Entfernen des Matratzenkerns zu öffnen ist, wird eine verbesserte Handhabung bei der Produktion und bei der Handhabung der Matratze dadurch erreicht, dass die Oberseite (2) und wenigstens eine Querseite (5) durch eine einstückige Stoffplatte (7) gebildet sind und dass der umlaufende Verschluss (9) im Bereich der Längsränder (4) am Rand der Oberseite (2) und im Bereich der einstücksig mit der Oberseite (2) verbundenen Querseite (5) am Rand der Unterseite (3) verläuft.

IPC 8 full level
A47C 27/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 27/007 (2013.01); **A47C 31/006** (2013.01); **A47C 31/105** (2013.01)

Citation (applicant)
US 2154910 A 19390418 - IRVING MAGARIL

Citation (search report)
• [X] US 2154910 A 19390418 - IRVING MAGARIL
• [A] DE 4202230 C1 19921015

Cited by
EP2785216A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
AL BA RS

DOCDB simple family (publication)
EP 2186446 A1 20100519; EP 2186446 B1 20111221; AT E537734 T1 20120115; DE 102008058113 B3 20100617

DOCDB simple family (application)
EP 09014288 A 20091116; AT 09014288 T 20091116; DE 102008058113 A 20081117